

Friday, 17th of July 2009 / Freitag, 17. Juli 2009

## PRESS RELEASE

### HanseYachts AG with new Brand appearance

HanseYachts AG of Greifswald in northern Germany will subsume their product lines in the future under the corporate name **HanseGroup**.

The development of a new communication structure and a changed corporate logo became necessary, because beside the three existing brands Hanse, Moody and Fjord, HanseYachts AG added a new brand by overtaking the German yacht builder Dehler Yachtbau in June 2009.

All sales and marketing actions will in the future be communicated under the new corporate roof HanseGroup. As well the new corporate name will take concern of prospective activities of HanseYachts.

### End of press release

Hanse-Yachts Aktiengesellschaft offers you beyond informations, extensive photographic materials, Specifications, and much more. We invite you to visit our Press Area at [www.hanseyachts.com](http://www.hanseyachts.com)!

---

## PRESSEMITTEILUNG

### HanseYachts AG mit neuem Markenauftritt

Die Greifswalder HanseYachts AG wird ihre Produktlinie in Zukunft unter dem Konzernnamen **HanseGroup** zusammenfassen.

Die Entwicklung einer neuen Kommunikations-Struktur und eines veränderten Konzernlogos wurde notwendig, weil die zur HanseYachts AG gehörenden Marken Hanse, Moody und Fjord durch die Übernahme der sauerländischen Werft Dehler Yachtbau im Juni 2009 auf nunmehr vier erweitert wurden.

S. / p. 1/2

Friday, 17th of July 2009 / Freitag, 17. Juli 2009

Alle Vertriebsmaßnahmen werden in Zukunft unter dem neuen Konzerndach HanseGroup kommuniziert. Zudem nimmt der Konzernname Rücksicht auf zukünftige Aktivitäten von HanseYachts.

**Ende der Pressemitteilung / End of press release**

Weiterführende Informationen, umfangreiches Bildmaterial, Spezifikationen und vieles mehr finden Sie auf unseren Websites im Pressebereich der HanseYachts Aktiengesellschaft. Bitte besuchen Sie den Pressebereich unserer Website: [www.hanseyachts.com](http://www.hanseyachts.com)